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Al voltant d'una trentena de vesins de Sant Francesc varen assistir ahir a la reunió organitzada
pel Consell Insular en el Club del Jubilat per informar-los dels projectes que s'anaven a dur a
terme en la localitat i recaptar les seues inquietuds i els seus suggeriments.

En primer lloc, des de la institució insular varen anunciar que les obres d'infraestructures
previstes per a enguany a la zona per als vianants de Sant Francesc i que estava previst
finançar amb fons Next Generation finalment no es podrien executar, ja que va haver-hi un
error de l'anterior govern insular a l'hora de sol·licitar aquestes ajudes, per la qual cosa
finalment no han obtingut el finançament necessari. Aquestes obres consistien en la conversió
en zona de vianants de determinats carrers, fet que va provocar la disparitat d'opinions entre
els veïns presents.

Davant aquesta situació, els representants del Consell varen proposar la instal·lació d'una
bústia de suggeriments perquè els vesins aportassin el seu parer sobre aquestes conversions
en zona de vianants.

De qualsevol forma, els consellers presents en la reunió varen anunciar que les ajudes que no
s'han pogut obtenir enguany es tornaran a sol·licitar per a l'any 2024.

D'altra banda, la consellera de Mobilitat, Verónica Castelló, va explicar les novetats que
s'inclouran en l'estacionament regulat, la coneguda com a zona blava, tant a Sant Francesc
com a la resta de l'illa. Unes novetats que passen per ampliar de 15 a 30 minuts el temps que
es pot estacionar en diverses zones pròximes a establiments, que el tiquet per als residents
sempre serà de tres dies i que en els mesos d'hivern només hi haurà aparcament regulat a la
Savina, per la qual cosa s'elimina a Sant Francesc i Sant Ferran.

Els vesins, per part seva, varen reclamar que s'exigeixi el compliment de la normativa en
matèria de tancament de locals i de música a les terrasses, que es vigili que els cotxes es
pugin a les voreres, que es compleixi la normativa que impedeix que en les zones per als
vianants es pugui fer càrrega i descàrrega més enllà de les 10 hores i que es controli amb
policies locals l'entrada i sortida dels col·legis.

També varen sol·licitar que es millori l'estat dels parcs i un pas de vianants elevat al costat de
la ronda d'accés a la carretera de la Savina.

Es va acordar finalment que es repetiria aquest tipus de reunió amb els vesins bimensual o
trimestralment.
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